
 

 

 

 

 

 

 

Vragen ex. artikel 45 van het reglement van orde van de gemeenteraad 

Schriftelijke vragen over artikel van Weblog Zwolle: “Hielpen gemeente en Stadkamer RTV 

Focus een handje om de lokale omroep te worden? 

 

 

Zwolle, 5 december 2022 

 

Geacht college van burgemeester en wethouders, 

 

Op 30 november publiceerde Weblog Zwolle het artikel “Hielpen gemeente en Stadkamer 

RTV Focus een handje om de lokale omroep te worden?”  

https://www.weblogzwolle.nl/nieuws/110143/hielpen-gemeente-en-stadkamer-rtv-focus-

een-handje-om-de-lokale-omroep-te-worden.html  

 

Op 5 december publiceerde Weblog Zwolle het artikel “Gemeente Zwolle wist al jaren dat 

RTV Focus geen cent huur betaalde aan Stadkamer” 

https://www.weblogzwolle.nl/nieuws/110248/gemeente-zwolle-wist-al-jaren-dat-rtv-

focus-geen-cent-huur-betaalde-aan-stadkamer.html  

 

Hierover hebben wij de volgende vragen aan het College: 

1. Is het college bekend met deze artikelen? 

2. Was het bij het college bekend dat RTV Focus op 1 december 2018 bij de Stadkamer 

in is getrokken als huurder? 

3. Heeft de gemeente Zwolle een rol gespeeld in het verkrijgen van de huurruimte van 

RTV Focus bij de Stadkamer? 

4. Zo ja, wat voor rol heeft de gemeente gespeeld en welke acties zijn daarin 

ondernomen? 

5. Was het college op de hoogte van de huur afspraak die RTV Focus had/heeft met 

de Stadkamer? 

6. Hoe kan het dat RTV Focus 25 maanden geen huur betaalde aan de Stadkamer? 

7. Heeft de gemeente daadwerkelijk onderzoek gedaan naar de voorwaarden van de 

verhuur aan RTV Focus, en zo ja, wat waren daar de uitkomsten van? 

8. Heeft RTV Focus gebruik gemaakt van subsidiegelden die voor de Stadkamer 

bedoeld waren? Voor bijvoorbeeld de aanschaf van apparatuur? 

9. Wil het college onderzoeken of RTV Focus gebruik heeft gemaakt van middelen die 

dankzij subsidie voor of van de Stadkamer waren/zijn? En dit meenemen in de 

aankomende evaluatie? 

10. Heeft de gemeente Zwolle elk jaar de jaarverslagen van de Stadkamer en van RTV 

Focus ontvangen? 

Zo ja, is er dan ook gekeken naar het voldoen van de subsidievoorwaarden? 

Zo nee, is er actie geweest om deze toch te verkrijgen? 
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11. Klopt het dat het voor de gemeente als uitgangspunt is dat: “Het is zeker niet de 

bedoeling dat RTV Focus om niet zou huren”? En wat is er met dit uitgangspunt 

richting de Stadkamer en RTV Focus gedaan? 

12. Wat is het daadwerkelijke huurbedrag, wat is er daarvan door RTV Focus uiteindelijk 

betaald en in welke mate heeft de gemeente in directe ofwel indirecte zin financieel 

bijgedragen in het oplossen van de huurachterstand in de omschreven periode van 

25 maanden? 

 

 

Namens de fractie van de VVD, 

 

Thijmen Prins 




